
 

 
 
Iz Evanđelja po Ivanu 
 
U ono vrijeme: Stajaše Ivan s dvojicom 
svojih učenika. Ugleda Isusa koji je 
onuda prolazio i reče: »Evo Jaganjca 
Božjega!« Te njegove riječi čula ona dva 
njegova učenika pa pođoše za Isusom. 
Isus se obazre i vidjevši da idu za njim, 
upita ih: »Što tražite?« Oni mu rekoše: 
»Rabbi« – što znači: »Učitelju – gdje 
stanuješ?« Reče im: »Dođite i vidjet ćete.« 
Pođoše dakle i vidješe gdje stanuje i 
ostadoše kod njega onaj dan. Bila je 
otprilike deseta ura. 
Jedan od one dvojice koji su čuvši Ivana 
pošli za Isusom bijaše Andrija, brat 
Šimuna Petra. On najprije nađe svoga 
brata Šimuna te će mu: »Našli smo 
Mesiju!« – što znači »Krist – Pomazanik«. 
Dovede ga Isusu, a Isus ga pogleda i reče: 
»Ti si Šimun, sin Ivanov! Zvat ćeš se 
Kefa!« – što znači »Petar – Stijena«. 

God. XIX Br. 02/2018 

15.1. P 
Sv. Anastazija - Stošija,  
Sv. Pavao Pustinjak 

16.1. U Marcel, Oton, Petar 

17.1. S Antun Opat, Lucije 

18.1. Č Margarita Ugarska 

19.1. P Ivan Oglivio, Mario 

20.1. S Fabijan, Fabijana, Sebastijan 

 

Ovaj tjedan crkva slavi 

 Glas Koncila, Živo vrelo, Radosna vijest 
 Čišćenje crkve: K. Tomislava (neparna) 
 Krizmanici i prvopričesnici: vjeronauk u 

korizmi 
 Kalendari za 2018. godinu: u sakristiji 
 U srijedu i subotu sveta misa u 08:00h 

Obavijesti 

 

 
ŽIVOT JE LIJEP 
 
Možda Bog želi da sretnemo 
nekoliko pogrešnih ljudi prije nego 
sretnemo onu pravu osobu, 
 

Tako da kada ju sretnemo 
budemo svjesni koliko moramo 
biti zahvalni na tom daru. 
 
Kada se vrata sreće zatvore, 
otvore se druga, ali često tako 
dugo gledamo u zatvorena vrata, 
da ne primjećujemo ona koja su 
nam se otvorila. 
 

           Župa sv.Terezije Avilske 
2. ned.  

kroz god. 
08:00 
11:00 

Željko i Andrija Pemper  
Suhopolje  

Ponedjeljak 17:00 
Katica Sloboda, Franjo 
Eva i Josip Fijala 

Utorak 17:00 Ivan, Ana i Franjo Jurčić 

Srijeda 08:00 Dražen i Jure Matovina 
Ob. Slavić 

Četvrtak 17:00 
Helena, Stjepan Lokinger, 
Željka Rodić, Antun, Josip Ana 
Pintač, Marija  Baša 

Petak 17:00 Božo Slavić 

Subota 08:00 
Bidizena, Nikola, Ante 
Štafanac, Maja Kožić 

3. ned.  
kroz god. 

08:00 
09:30 
11:00 

Milka i Franjo Brlek,  
Ana i Toni Fuchs 
Pčelić 
Suhopolje  

 

Duhovna misao  



  

Pitanje o zdravoj prehrani - pa me zanima šta Crkva 
o tome misli. Također me zanima koji je stav Crkve 
o vegetarijanstvu.  
 
Crkva naravno, zastupa i podržava zdravu prehranu. 
Vatikan šalje svoje delegate na međunarodne 
susrete, sastanke i konferencije o zdravoj prehrani, 
ali bi samo nadodao da glede ovog pitanja zdrava 
prehrana mora biti sredstvo, a ne cilj. To znači, da 
mi jedemo zdravo i moramo jesti zdravo zato što 
nas je Bog stvorio i utkao je neka pravila u naša 
tijela.  Naravno da je zdrava prehrana u skladu s 
Božjim zakonima. Glede vegetarijanstva, po sebi ne 
kosi se s naukom Crkve, ali i u ovom slučaju bih 
pitao zašto je netko vegetarijanac. Ako je razlog da 
osoba štuje životinju kao boga ili ih poistovjećuje sa 
čovjekom, onda takvo vegetarijanstvo nije u skladu 
s naukom Crkve. Možda je najvažnije biti umjeren u 
svemu. 

Šalite se? 

Bila je jedna grupa žabica koje su se željele natjecati. 
Željele su izaći na veoma visoku kulu pa im je došlo 
mnogo gledatelja dati podršku.  
Niko od prisutnih gledatelja nije vjerovao da će neka 
žabica uspjeti doći do vrha kule.  
Klimali su glavama i govorili:  
”To je jako naporno, nikada neće uspeti!”  Jedna po 
jedna, žabice su odustajale i okretale se natrag,  
osim jedne koja je ustrajno išla naprijed i uopće se nije 
htjela predati!  
Na kraju je svaka odustala, osim ove jedne žabice koja 
se sama i s velikim ambicijama popela na vrh kule!  
Sve je zanimalo kako je uspjela baš ona uraditi ono što 
su ostali smatrali nemogućim.  
Tada se ispostavilo da je pobjednička žabica gluha!  
 

Nikad nemoj slušati one ljude koji su 
negativni, jer ti uzimaju najbolje čežnje i 
snove koje imaš u svojoj duši!  Uvijek misli 
na snagu riječi, jer sve što čuješ ili čitaš 
utječe na tvoja djela!“. 

Ne molite kao ‘papige’ 

Kad se približavamo Gospodinu kako bismo 
nešto tražili uvijek moramo krenuti od vjere i 
činiti to u vjeri: „Vjerujem da me možeš 
izliječiti, vjerujem da to možeš učiniti”. Treba 
moliti u vjeri. 

Evanđelje nas potiče da se pitamo o vlastitom 
načinu molitve. Ne činimo to kao „papige” i 
bez „interesa” za ono što tražimo. Ako ništa 
drugo molimo Gospodina da „pomogne našoj 
slaboj vjeri”, da nam pomogne kad smo pred 
teškoćama. Naime, mnogo je evanđeoskih 
događaja koji govore kako je teško približiti se 
Gospodinu, teško je to potrebitima i zato 
slučaj uzetoga služi kao primjer svakome od 
nas. Njega čak spuštaju preko krova kako bi ga 
stavili pred Gospodina koji propovijeda 
velikom mnoštvu. Volja nalazi rješenje i 
nadilazi poteškoće – istaknuo je papa Franjo. 

Ako s vjerom pristupamo Gospodinu i ako 
kažemo: „Ako hoćeš, možeš mi dati tu milost”, 
a onda budući da milost nakon tri dana nije 
došla, počinjemo na to zaboravljati, to je 
nešto drugo. 

Treba imati hrabrosti suočiti se s Gospodinom, 
hrabrosti ući u igru, ako i ne dobijemo odmah 
ono što smo tražili, jer u molitvi se snažno igra 
i ako molitva nije hrabra, nije kršćanska. 

 

Papina kateheza Naša pitanja 
 

Misao sveca  
 

‚Nema ništa slađe, ništa silnije, ništa 
uzvišenije, ništa potpunije, ništa 
veselije, ništa savršenije, ništa bolje, 
na nebu ni na zemlji, od ljubavi; jer 
ljubav je rođena iz Boga i može, 
uzdignuta iznad svega stvorenoga, 
otpočinuti jedino u Bogu.“    
 

Thomas von Kempen (1380-1471) 
 

Životna pouka 

 
Odgoj:1997. g. 

Odgoj: 2017. g. 


